

Title (en)

A DEVICE FOR WATER DRAINS AND A FILTER MEANS FOR USE WITH SAME.

Title (de)

VORRICHTUNG FÜR ABWASSERKANÄLE UND FILTEREINRICHTUNG ZUR ANWENDUNG IN DIESER VORRICHTUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF POUR DRAINS D'EVACUATION D'EAU ET ORGANE DE FILTRAGE UTILISE AVEC LEDIT DISPOSITIF.

Publication

EP 0291518 A1 19881123 (EN)

Application

EP 87907215 A 19871022

Priority

DK 508586 A 19861023

Abstract (en)

[origin: WO8803201A1] A filter means (1) to be placed in a drain (not shown) consists of a carrier plate (2), to the under-side of which a filter bag (3) has been mounted. Gravel, pebbles, twigs and the like which should not come into the drain system are caught by the filter bag (3), which can be emptied now and then by removing the carrier plate (2) together with the filter bag (3) from the drain. The filter bag (3) can be made with overflow holes (7) to prevent overloading, e.g. after big downpours.

Abstract (fr)

Un organe de filtrage (1) destiné à être placé dans un drain (non représenté) se compose d'une plaque de support (2), sur la face inférieure de laquelle est fixé un sac de filtrage (3). Les gravillons, les cailloux, les branches et autres objets analogues qui ne doivent pas pénétrer dans le système de drainage sont retenus par le sac de filtrage (3), qu'on peut vider de temps en temps en retirant du drain la plaque de support (2) avec le sac de filtrage (3). Celui-ci peut être pourvu de trous de trop-plein (7) pour empêcher tout débordement, notamment après de grosses averses.

IPC 1-7

E03F 5/14

IPC 8 full level

E03C 1/26 (2006.01); **E03F 5/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/26 (2013.01); **E03F 5/14** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8803201A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8803201 A1 19880505; DK 508586 A 19880424; DK 508586 D0 19861023; EP 0291518 A1 19881123

DOCDB simple family (application)

DK 8700132 W 19871022; DK 508586 A 19861023; EP 87907215 A 19871022